
Protokół nr XXII/2021
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego,

która odbyła się on-line w dniu 24 lutego 2021 r.

                                                                                                                                           
XXII sesja Rady Powiatu Chodzieskiego odbyła się on-line w dniu 24 lutego 2021 r.
Obrady rozpoczęto 24 lutego 2021 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:10 tego samego 
dnia.                                                                                                                                            
W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych.                                                                                 
Obecni:                                                                                                                                          
1. Ewa Burzyńska 
2. Kinga Buszkiewicz 
3. Roman Chmara 
4. Dariusz Gapiński 
5. Julian Hermaszczuk 
6. Mirosław Juraszek 
7. Tomasz Kaczuba 
8. Mateusz Krojenka 
9. Barbara Ksycka 
10. Remigiusz Nowak 
11. Dariusz Rybarczyk 
12. Waldemar Straczycki 
13. Stanisław Tadej
14. Adrian Urbański 
15. Mariusz Witczuk 
16. Jakub Wójcik
17. Franciszek Wyrwa 

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki o godz. 11:00 otworzył XXII  sesję 
Rady Powiatu Chodzieskiego i poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłego byłego 
Wicestarosty Mariusza Wolffa.                                                                                             
Radni uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego  Mariusza Wolffa.                                                 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił o odnotowanie swojej 
obecności na dzisiejszej sesji i stwierdził, iż w sesji  uczestniczą wszyscy radni.                       

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

3. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że porządek dzisiejszej 
sesji został radnym dostarczony i zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad. Żadnych 
uwag nie  było więc Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki  stwierdził, że 
porządek obrad XXII sesji został przyjęty. Porządek obrad XXII sesji przedstawiał się 
następująco:                                                                                                                                   
1. Otwarcie sesji.                                                                                                                           
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.                                                                                        
3. Przedstawienie porządku obrad.                                                                                               
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.                                                                                   
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5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie między     
sesjami.  

 6. Podjęcie uchwał w sprawach:
     a) odwołania Skarbnika Powiatu,
     b) powołania Skarbnika Powiatu,
     c) przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2021,
      d) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu
          Chodzieskiego,
      e) zatwierdzenia planu pracy komisji Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2021,
      f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego na lata 2021-2031,
      g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021,
      h) dopuszczenia zapłaty opłat oraz niepodatkowych należności budżetowych 
          stanowiących dochody budżetu Powiatu Chodzieskiego instrumentem płatniczym.
   7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
       stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Chodzieski 
       osiągniętych w 2020 roku.
    8. Interpelacje i zapytania radnych.
    9. Wolne głosy i oświadczenia.
   10. Zakończenie obrad.                                                                                                      

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                                           
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że  do protokołu nie 
wpłynęły żadne uwagi i przystąpiono do głosowania.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Roman Chmara 
Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.       

5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że sprawozdanie zostało 
radnym dostarczone i zapytał czy są uwagi do sprawozdania. Nie było żadnych uwag ani 
pytań do tego sprawozdania.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu.                                                                    

Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                           
6. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                                
a) odwołania Skarbnika Powiatu,                                                                              
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że jako pierwsza jest 
uchwała związana z faktem, że po wielu latach pracy na emeryturę przechodzi pani Skarbnik 
Powiatu. W związku z tym złożyła wniosek o rezygnację ze stanowiska Skarbnika Powiatu.    
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Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki udzielił głosu skarbnik 
Dorocie Pierzchlewicz, która podziękowała za dotychczasową współpracę.                               
Starosta Mirosław Juraszek wyjaśnił, że decyzja pani skarbnik była z jej wyboru a zarząd 
przychylił się do jej wniosku. Dodał, że pani skarbnik jest osobą wychowującą bardzo 
profesjonalne kadry, że są nam podbierane. Poinformował, że pani skarbnik przygotowała 
swojego następcę Anię Zdziebło i w tym samym momencie podziękował Pani Skarbnik za 
współpracę oraz udzielił rekomendacji Annie Zdziebło przy głosowaniu nad powołaniem 
nowego skarbnika.                                                                                                         
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały       
w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu i zapytał czy są pytania związane z projektem tej 
uchwały. Żadnych pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.                                          
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu,
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 
Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 
Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa                                                                
Uchwała Nr XXII/188/2021 z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie odwołania Skarbnika 
Powiatu została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik  nr 3 do 
niniejszego protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki ogłosił krótka przerwę.         
Po przerwie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.
b) powołania Skarbnika Powiatu,                                                                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że kolejnym projektem 
jest uchwała w sprawie powołania Skarbnika Powiatu i jak było wspomniane propozycją 
Zarządu Powiatu jest, by nowym Skarbnikiem Powiatu była pani Anna Zdziebło. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały w sprawie 
powołania Skarbnika Powiatu i zapytał czy są pytania związane z projektem tej uchwały. 
Żadnych pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.                                              
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu,
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 
Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej Adrian Urbański, 
Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XXII/189/2021 z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie powołania Skarbnika 
Powiatu została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik  nr 4 do 
niniejszego protokołu.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki pogratulował Annie Zdziebło objęcia 
funkcji Skarbnika Powiatu i oddał głos Staroście Mirosławowi Juraszkowi.                        
Starosta Mirosław Juraszek stwierdził, że Ania Zdziebło prosi o głos, którego udzielił jej 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki.
Skarbnik Anna Zdziebło podziękowała radnym za udzielone jej zaufanie, zobowiązała się go 
nie zawieść oraz podziękowała dotychczasowej skarbnik za współpracę.
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Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki jeszcze raz pogratulował, życzył 
wszelkiej pomyślności i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.
c) przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2021,
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały i zapytał czy 
są pytania do tego projektu. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2021,
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 
Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 
Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XXII/190/2021 z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie przyjęcia planu pracy 
Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2021 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik  nr 5 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                       
d) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Chodzieskiego,
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał czy są pytania do tego projektu 
Pytań nie było więc odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady
Powiatu Chodzieskiego,
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Chmara , Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XXII/191/2021 z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego została przez Radę 
Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                       
e) zatwierdzenia planu pracy komisji Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2021,
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały i zapytał czy 
są pytania do tego projektu. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji Rady Powiatu Chodzieskiego 
na rok 2021,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
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Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
PRZECIW (1)
Franciszek Wyrwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Chmara, Mateusz Krojenka 
Uchwała Nr XXII/192/2021 z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy komisji Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2021 została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik  nr 7 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                       
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego na lata 2021-2031,
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zaproponował czy nowa pani skarbnik 
mogłaby przybliżyć czego dotyczą zmiany w uchwale w sprawie zmiany uchwały budżetowej
i Wieloletniej Prognozy Finansowej.
Skarbnik Anna Zdziebło przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego na lata 2021-2031 a następnie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały i zapytał czy 
są pytania do tego projektu. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego na lata 2021-2031,
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Roman Chmara, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej, Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XXII/193/2021 z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego na lata 2021-2031 została przez Radę 
Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik  nr 8 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                       
g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021,
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki stwierdził, że założenia tej uchwały 
zostały przedstawione i odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy są pytania do tej 
uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Roman Chmara, Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XXII/194/2021 z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2021 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 
załącznik  nr 9 do niniejszego protokołu.
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h) dopuszczenia zapłaty opłat oraz niepodatkowych należności budżetowych 
stanowiących dochody budżetu Powiatu Chodzieskiego instrumentem płatniczym.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały i zapytał czy 
są pytania do tego projektu. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty opłat oraz niepodatkowych należności 
budżetowych stanowiących dochody budżetu Powiatu Chodzieskiego instrumentem 
płatniczym. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 
Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 
Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XXII/195/2021 z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie dopuszczenia zapłaty 
opłat oraz niepodatkowych należności budżetowych stanowiących dochody budżetu 
Powiatu Chodzieskiego instrumentem płatniczym została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik  nr 10 do niniejszego protokołu.                        

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Chodzieski 
osiągniętych w 2020 roku.                                                                                               
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że sprawozdanie zostało 
radnym dostarczone i zapytał czy są pytania do tego sprawozdania. Pytań nie było więc 
przystąpiono do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Chodzieski 
osiągniętych w 2020 roku.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mateusz Krojenka 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Chodzieski 
osiągniętych w 2020 roku został0 przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęte i stanowi 
załącznik  nr 11 do niniejszego protokołu.

8. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym wpłynęły dwa zapytania radnego Franciszka Wyrwy i interpelacja radnego 
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Dariusza Gapińskiego. Te zapytania zostały przekazane Staroście i radnym. Odpowiedzi na 
jedno zapytanie i na interpelację zostały udzielone. Jeszcze jedno zapytanie czeka na 
odpowiedź. Ponadto poinformował, że zapytania dotyczyły – jedno finansowania 
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii, drugie – regulacji poziomu wynagrodzeń w powiecie 
chodzieskim a interpelacja dotyczyła dofinansowania Ochotniczej Straży Pożarnej.    
Wszystkie zapytania jak i odpowiedzi zostały umieszczone na stronie internetowej powiatu.
Radny Remigiusz Nowak stwierdził, że odpowiedź na interpelację Dariusza Gapińskiego 
została udzielona i myśli, że wyczerpuje wniosek i interpelację. Ze swej strony poprosił 
kolegę Dariusza Gapińskiego żeby zastanowił się i w swoich pismach nie strzelał ślepą 
bronią. Są różne możliwości korzystania, jako radny, z właściwych odpowiedzi. Nie pisać     
w pismach rzeczy niestworzonych a przy tym lekki hejt stosować i angażować w to również 
telewizję.                                                                                                                                    
Radny Franciszek Wyrwa oświadczył, że ma trzy zapytania, dwa dotyczące oświaty i jedno 
dotyczące zdrowia. Wyjaśnił, że te pytania, które formułował miały szerszy wydźwięk. One 
tworzą pewną całość i w nawiązaniu do wcześniejszych zapytań, gdzie prosił o informację 
jaki potencjał prezentuje młodzież przyjmowana do szkół ponadpodstawowych w ostatnich 
dwóch latach. Przyznał, że jest trochę zaniepokojony, że przyjmujemy do techników 
młodzież, która ma punktację na poziomie 76-82 punkty, mając na uwadze, że w technikach 
jest realizowana matematyka na poziomie rozszerzonym i mając na uwadze, że ten potencjał 
uczniów będzie decydował potem o wynikach maturalnych. Stwierdził, że dwa lata temu była 
wyjątkowa okazja przywrócić właściwe proporcje pomiędzy ilością młodzieży, która idzie do 
szkół maturalnych, a która idzie do zasadniczych. Niestety tego nie zrobiono ale myśli, że 
będzie jeszcze okazja żeby ten temat przedyskutować. Jedno z pytań dotyczyło, między 
innymi nadgodzin, które realizują dyrektorzy szkół. Przyznał, że był trochę zaskoczony 
odpowiedzią Starosty, że nie dysponuje pełnymi informacjami na ten temat. Była podana 
tylko ilość realizowanych nadgodzin. Zauważył, że o tyle go to zaskakuje, bo jeżeli w 
godzinach pracy dyrektor gdzieś wyjeżdża, to powinien to sygnalizować chociażby pobierając
druk delegacji. To ma miejsce, że nauczyciele, również dyrektorzy, wykonują pracę inną i 
tytułem nadzoru, dobrze by było żeby Starosta nie uchylał się od informacji. Z drugiej strony 
do Starosty spływają oświadczenia majątkowe a więc bez problemu, jeżeli te oświadczenia są 
prawidłowo wypełnione, tego typu informacjami Starosta dysponuje. Następnie pogratulował 
całemu zespołowi szkół ponadgimnazjalnych i pani dyrektor, którzy zrobili rewelacyjny 
wynik zajmując 222 miejsce w skali kraju. Jest to najwyższe miejsce jakie ta szkoła 
kiedykolwiek uzyskała. W każdym zestawieniu z ilością nadgodzin, gdzie pani dyrektor 
wykazywała, że ma zero nadgodzin, a więc uczciwie podeszła do pracy, razem z zespołem 
uzyskała bardzo wysoki wynik. Jest to awans w ciągu jednego roku o trzysta miejsc do góry. 
To jest duży wysiłek. Dlatego myśli, że tutaj trzeba serdecznie pogratulować. Niestety 
pozostałe dwie szkoły – liceum odnotowało w ciągu roku spadek o 140 miejsc, Rataje o około
200 miejsc. Dodał, że trzecią sprawę miałby w formie zapytania i wyjaśnił, że nauczyciele 
sygnalizują następujący problem. Ruszyła druga tura szczepień. Trochę są zaniepokojeni 
warunkami w trakcie przyjmowania szczepień nauczycieli w punkcie w szpitalu powiatowym.
Jest duża grupa osób, która się kłębi przed szpitalem i w korytarzu. Nie jest to 
uporządkowane, nie są przestrzegane odpowiednie reguły dystansowania. Jest delikatnie 
mówiąc lekki chaos.   Myśli, że warto byłoby pod kątem organizacyjnym spowodować żeby 
ci nauczyciele nie byli narażeni na to, żeby się potencjalnie zarażać, bo nigdy nie wiemy kto 
podchodzi, a ta skala szczepień w przypadku nauczycieli będzie następowała.                          
Radny Adrian Urbański stwierdził, że chciałby się odnieść do interpelacji radnego kolegi 
Darka Gapińskiego. Radny Dariusz Gapiński wnioskował o kwotę 50 tys. zł na zakup 
średniego lekkiego samochodu ratownictwa technicznego. Zaznaczył, że jednostka OSP 
Chodzież została decyzją Komendanta Głównego zakwalifikowana w plan włączenia            
w struktury krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego. Zgodnie z procedurami potrzebne do 
włączenia takiej jednostki jest, między innymi - zestaw hydrauliczny do prowadzenia działań 
ratowniczych, co najmniej cztery komplety aparatów dróg oddechowych ale przede 

7



wszystkim średni bądź też ciężki samochód ratownictwa gaśniczego. Więc ten lekki 
samochód ratownictwa gaśniczego, który planują zakupić radny i druchowie z OSP Chodzież 
nie będzie wystarczający żeby włączyć tą jednostkę w struktury krajowego systemu 
ratowniczo-gaśniczego, czego jak najbardziej życzy jednostce OSP Chodzież.                          
Radny Dariusz Gapiński poinformował, że po jego interpelacji przyszło pismo                         
o przystąpieniu do krajowego systemu ratownictwa gaśniczego. I to jest okres od – do i mają 
ileś lat na uzyskanie takiego wejścia do tego systemu krajowego ale na tą chwilę nie ma 
takich funduszy żeby mogli kupić średni wóz gaśniczy czyli tzw. GBA, bo kosztuje bardzo 
dużo a Lublin, który posiada jednostka OSP Chodzież jest już wiekowy. Wyjaśnił, że 
interpelacja była złożona przed udostępnieniem listy do wejścia do krajowego systemu 
ratownictwa gaśniczego.                                                                                                               
Radny Stanisław Tadej zastanawiał się komu podlegają przychodnie zdrowia  w naszym 
powiecie, bo nie mógł do tego dojść. Wyjaśnił dlaczego zadał to pytanie. Dlatego, że teraz 
odbywają się szczepienia i sondażowo dzwonił po różnych znajomych w Polsce i szczepienie 
na terenie naszego powiatu, a szczególnie miasta wygląda bardzo źle. Dlatego jest tak źle, że 
mamy jeden punkt na miasto i na gminę wiejską Chodzież. Dodał, że lepsza jest sytuacja       
w poszczególnych gminach. Z tego wniosek żebyśmy zaczęli myśleć, nie tylko my ale przede 
wszystkim gmina wiejska Chodzież, żeby też utworzyła własną przychodnię. Dlatego, że 
społeczeństwo będzie się starzeć i ludzi wymagających opieki będzie więcej. Uważa, że na 
dzień dzisiejszy trzeba by pomyśleć żeby uruchomić jeszcze dodatkowe punkty szczepień, 
może w szpitalu, bo ta sytuacja będzie się pogarszać i ludzie nie rozumiejący sytuacji będą się
doszukiwać winnych. Między innymi nas czy innej władzy. Ilość szczepionek jest taka sama, 
może poza takimi punktami jak punkt szczepień na Targach Poznańskich. Coraz więcej osób 
się denerwuje i u nas nie przebiega to najlepiej. Nawet będzie taka sytuacja, bo tego towaru 
będzie brakować, że nikt nie będzie przestrzegał kolejki przy szczepieniu i będą szczepieni 
nieraz ludzie młodsi niż uprawnieni specjalnie, bo może się taka lista poszerzyć na 
nauczycieli czy na innych i tu uważa, że jest szczególna praca dla Komisji Zdrowia.                
Starosta Mirosław Juraszek stwierdził, że gdyby resort zdrowia zapewnił dużą ilość 
szczepionek na jeden wsad, to kłopoty, o których sygnalizuje radny mogłyby zaistnieć. 
Niestety przychodnie w terenie i w Chodzieży dostają trzydzieści szczepionek tygodniowo. 
Nie tworzy to żadnego kumulowania mieszkańców do szczepienia. Wręcz odwrotnie, te 
podmioty mają jeszcze duże moce przerobowe, mogłyby je wykorzystać gdyby miały 
odpowiednią ilość szczepionek. Być może w placówkach służby zdrowia gdzie są szczepione 
branżowo grupy zawodowe to istnieją takie momenty, że zbijają się w większą ilość, ale jest 
to kwestia do uzgodnienia między dyrektorem szkoły a szpitalem. Zorientuje się jak to na 
dzisiaj wygląda. Ten czas szczepienia nauczycieli był wyznaczony na krótki okres i być może
jest takie wrażenie, że więcej osób tam się znajdowało. Zauważył, że to wciąż my jesteśmy 
odpowiedzialni za zachowanie dystansu społecznego i nawet jeśli się znajdziemy w sytuacji 
kiedy jest nas więcej powinniśmy tych odstępów, czy innego zaopatrzenia sanitarnego 
dotrzymać.                                                                                                                                     
Innych głosów nie było przystąpiono więc do kolejnego punktu porządku posiedzenia.

9. Wolne głosy i oświadczenia.
Radny Dariusz Gapiński przypomniał, że w ubiegłym roku uchwalili uchwałę odnośnie 
spotykania się na sesji on- line. Ona była ważna do grudnia 2020 r. Zaproponował, czy by 
mogli w tym roku uchwalić też jakąś datę, do kiedy będą się spotykać się on- line. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zauważył, że datę to będzie trudno 
ustalić.                                                                                                                                           
Radny Dariusz Gapiński zaproponował, że może to być na przykład do końca roku lub do 
końca wakacji tego roku.                                                                                                              
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki oświadczył, że podejmą to na 
najbliższej sesji.                                                                                                                           
Radna Barbara Ksycka stwierdziła, że miała przyjemność i zaszczyt współpracować przez 
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ostatnie dwa lata z odwołaną dzisiaj Panią Skarbnik i podziękowała jej za merytoryczne          
i profesjonalne rozmowy zawsze w miłej atmosferze i życzyła jej żeby na emeryturze 
spełniała swoje marzenia.                                                                                                             
Radny Mateusz Krojenka poprosił o załatanie dziur, które powstały na drodze w Kowalewie, 
Kowalewo- Margońska Wieś. Przypomniał, że tam ruch się wzmógł przez objazd, który jest 
w związku z budową ronda w Margoninie. Stwierdził, że ta droga powoli zaczyna wyglądać 
jak droga w Sypniewie dlatego prosi o jak najszybsze załatanie tych dziur.                                
Starosta Mirosław Juraszek poinformował, że wczoraj miała przyjść dostawa masy 
uzupełniającej bitumicznej. Myśli, że te zapowiedzi, prognozy jakie są będą technicznie 
sprzyjały temu żeby te dziury naprawiać. Niestety po tych kilku tygodniach zamarzania           
i odmarzania tych dziur zrobiło się bardzo dużo, niektóre są niebezpieczne. Pani kierownik 
Zdzisi Hajt przekazują na bieżąco informacje i ona robi co może. Kwestię tego miejsca,         
o którym mówi radny również przekaże Pani Hajt ale oni sami wiedzą gdzie są te najbardziej 
niebezpieczne miejsca.                                                                                                             
Radny Tomasz Kaczuba kontynuując to co powiedział Starosta stwierdził, że jest to droga, 
która jest objazdem ronda. Ona została zgłoszona do Wydziału Dróg Wojewódzkich dlatego, 
że jest wykorzystywana jako objazd przy budowie tego ronda i jest eksploatowana przez 
Zarząd Dróg Wojewódzkich. Dlatego też Kierownik Wydziału Dróg wystąpiła do Zarządu 
Dróg Wojewódzkich o to, że w razie jak nastąpi zniszczenie tych dróg, to wtedy Zarząd Dróg 
Wojewódzkich własnym sumptem je naprawi. Poinformował, że to było zgłaszane zaraz jak 
ten ruch ruszył. Dołączył również do tego co mówił radny Mateusz Krojenka. Stwierdził, że 
tutaj jest objazd i jest bardzo natężony ruch ale również są dziury na trasie od ronda. To jest 
droga powiatowa, w stronę Budzynia i tam też ta droga jest dosyć eksploatowana. Zachęcał 
radnego Mateusza Krojenkę do współpracy, bo kiedy jest potrzeba to wtedy się robi, a 
klejenia dziur nie robi się wtedy jak jest mróz tylko robi się wtedy jak warunki pogodowe na 
to pozwalają. Dołączył się też do tego co mówiła radna Barbara Ksycka, Starosta i 
Przewodniczący Rady i podziękował pani Dorocie Pierzchlewicz za miłą i owocną 
współpracę, za wiele wiedzy, którą przekazała, za wszystko co dobrego uczyniła również za 
konstruktywne uwagi. Nowej pani skarbnik życzył miłej i owocnej współpracy. Żeby 
współpraca rady i Skarbnika Powiatu przynosiła same dobre owoce.                                         
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zauważył, że dobrze by było żeby jako 
radni nie wytykali sobie błędów. Stwierdził, że każdy radny pracuje w swoim otoczeniu i ma 
prawo mieć swój głos i nie chciałby żeby ich spotkania, zwłaszcza, że do wyborów jest dosyć 
daleko, nie stwarzały sytuacji pouczającej. Dodał., że oczywiście każdy indywidualnie do 
tych tematów podchodzi. Poinformował, że w imieniu wszystkich radnych, w imieniu rady 
podziękował Pani Skarbnik dużym bukietem kwiatów więc te podziękowania od całej rady 
pani Dorota Pierzchlewicz otrzymała.                                                                                          
Radny Tomasz Kaczuba potwierdził, że uwaga przewodniczącego jest sensowna, bo zawsze 
jest tak, że zgoda buduje, niezgoda rujnuje a powinni tworzyć dla naszych mieszkańców to co
najlepsze. Ze swej strony zaprosił wszystkich radnych do współpracy i dodał, że to co 
powiedział było tylko przekazaniem jego wiedzy a nie krytyką. Zauważył, że jeżeli tak to 
odebrał radny Mateusz Krojeni, to przeprasza.

10. Zakończenie obrad.
Innych głosów nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki wobec 
wyczerpania porządku obrad o godz. 12:10 zamknął obrady XXII sesji Rady Powiatu 
Chodzieskiego i życzył wszystkim radnym dużo zdrowia. 

Protokołowała

Maria Przygocka
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